
 
 
 

ACTA GRUP IMPULSOR 

29 de maig de 2024  

18h Aula 1, CENTRE CÍVIC  

 

Justifica la seva absència El Sr. Jaume Sans. 

 

Punts tractats 

 

1. Molt bona la valoració dels tallers fets fins ara.  Han estat d’una qualitat 

força alta. 

 

2. Sobre la línia de tenir cura dels boscos i després de fer recerca de com 

es planteja aquest tema al Parc del Garraf i altres organismes, es veu 

que totes les indicacions que es puguin donar són molt òbvies (i ja 

estan recollides i senyalitzades).  Pensem que potser hauríem de 

promoure una xerrada amb els agents forestals per parlar de com hem 

de tenir cura del bosc, limitar els comportaments incívics, què hi 

podem fer i què no, etc.  Potser cap a l’octubre serà un bon moment. 

D’aquesta xerrada en podrien sortir alguns punts que recolliríem en 

un document. 

 

3. Es comenta la consulta que es va fer al tècnic de mobilitats sobre 

aquesta problemàtica que ja es va tractar en una reunió anterior. 

Reproduïm el correu de l’Arnau Ventura. 

 

“Respecte als temes que vàrem tractar en aquella reunió, et puc 

comentar el següent: 

 

- Pel que fa al camí escolar encara no s’ha pogut treballar ja que just 
s’està iniciant les primeres fases de la redacció del nou Pla 

d’Accessibilitat. 
- Pel que fa als carrils bici, una empresa ens ha elaborat una diagnosi i 

propostes de millora per a tota la xarxa del municipi. Inclou proposta 

de millora en alguns entorns escolars com l’Institut. En funció de la 
disponibilitat de pressupost, s’intentarà implantar. 

- Pel que fa a l’estacionament indegut al vial lateral davant l’Institut es 
va reforçar la senyalització vertical de prohibició de l’estacionament i 
es va pintar la línia groga al límit de la calçada per tal de dissuadir 

l’estacionament sobre la vorera. A dia d’avui, no sé si aquesta mesura 
ha servit. No obstant, no n’hem rebut més queixes...”  



 
 

 

 

 

4. El Toni Pons comenta que va demanar ja fa temps a les escoles quines 

activitats feien en el seu currículum en referència a la protecció del 

medi ambient.  Només ha contestat l’institut de Begues. 

 

5. Per dissenyar el document de Consells sobre la gestió de jardins 

quedem que ens mirarem bé la presentació de l’Oriol Bordas i 

proposarem coses per a la reunió de juny.  Estaria molt bé que aquest 

document quedés tancat en aquesta reunió per poder difondre’l a la 

Mostra d’entitats (29-09-2024). 

També en la propera reunió parlarem de l’estand de la Mostra.  De 

moment, apuntem les idees que ens venen al cap: 

 Difusió de la xerrada “Cuina sostenible” de l’Ada Parellada. 

 Difusió de la xerrada d’Agents forestals (si es pot acabar 

d’organitzar). 

 Possibilitat de convidar Mireia Calafell per presentar el seu últim 

poemari Si una emergència, ja que està relacionat amb el tema 

del nostre V Fòrum. 

 Possibilitat d’encarregar plantetes al Bordas per regalar a la 

Mostra amb algun missatge que doni a conèixer el PEB. 

 

Es clou la reunió a les 19.15h  

Propera reunió: 19 de juny 

 

 

 

 


